








AUTOMATIC ＆ FLEXIBLE PIPE  

FIBER LASER PRODUCTION LINE

光纤激光切管自动化柔性生产
线
食品包装行业紫铜管自动化加工案例
Cases of automated processing of copper tubes in the  
food packaging industry

AUTOMATIC ＆ FLEXIBLE PIPE  

FIBER LASER PRODUCTION LINE

光纤激光切管自动化柔性生产
线
汽车制造弯管件自动化加工案例
Automated processing case of automobile elbow fittings
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自动化加工流程：成捆紫铜管全自动上料送料，激光切管机自动切割，履带收料分料，机械手清洗工件，
机械手成品码垛。

Automated processing flow: automatic feeding and feeding of bundles of red copper tubes, fiber laser pipe  
cutting machineautomatic cutting, crawler receiving and distributing materials, robot cleaning workpieces,  
and robot palletizing finished products.

自动化加工流程：成捆圆管上料或者成型管件机械手1上料，激光切管机自动切割，机械手2抓取管件到
冲床，冲床冲压凹槽，机械手3抓取管件到弯管机，弯管机自动弯曲管件，机械手4抓取管件到弯管搁置
平台，机械手5自动切割管件弯曲部分上面的孔，机械手4码垛成品工件。
Automated processing flow: feeding of bundled round pipes or forming pipe fittings by robot 1, automatic cutting by laser pipe

cutting machine, and robot 2 grabbing the pipes toPunch, punch punching groove, robot 3 grabs the pipe fittings to the pipe  

bender, the pipe bender automatically bends the pipes, robot 4 grabs the pipe fittings to the pipe bending machine
On the platform, the manipulator 5 automatically cuts the hole on the curved part of the pipe, and the manipulator 4 pallets the

finished workpiece.




